
Zápis č. 10  z jednání Redakční rady dne 14. 1. 2020 

Přítomní členové Redakční rady 

Michaela Kubernatová, Mgr. Alena Pikhartová, Michaela Šimůnková 

Omluveni : Kateřina Vacíková 

Neomluven : Mgr. Jiří Slavík 

Host : Michala Jendruchová - redaktorka 

  

Návrh programu 10. zasedání : 

  
1. Představení nové redaktorky – paní Michaly Jendruchové  
2. Pověření Michaely Kubernatové – zaučení s Google diskem zaměstnankyně úřadu – oddělení 

inzerce 
3. Korektura 
4. Grafik 
5. Návrh témat do časopisu 3-2020 s distribucí 28.2. 2020 

Hlasování : Pro-3, Proti-0, Zdržel se – 0 
Návrh byl přijat 
  

 

1. Představení nové redaktorky – paní Michaly Jendruchové 
2. Pověření Michaely Kubernatové – zaučení s Google diskem zaměstnankyně úřadu – 

oddělení inzerce – odůvodnění: veškeré podklady by měl grafik na jednom místě, RR by 
měla přehled o počtu inzerce a tím by byla jednodušší i příprava rozložení stran pro 
grafika. 

3. Korektura – korektorka zasahuje editorsky do textů redaktorky, ale dle podepsané 
smlouvy s MČ Praha-Čakovice je pověřena pouze korekturou. Dle paní redaktorky 
některé nápady korektorky nejsou špatné, ale měla by využít možnosti návrhů 
prostřednictvím komentářů. I přestože texty jsou sdíleny s korektorkou průběžně a včas, 
jsou jí podávány zprávy se seznamy textů a ostatní detaily, stává se, že jsou texty řešeny 
v nočních hodinách těsně před zasíláním náhledu časopisu. Předsedkyně RR, redaktorka a 
grafik odmítají řešit texty v pokročilých nočních hodinách. RR na otázky o termínu dodání 
zkorigovaných textů často nemá žádnou zpětnou vazbu. Z tohoto důvodu o kontrolu 
některých textů požádala předsedkyně členku RR paní Alenu Pikhartovou. 

4. Grafik – koncem ledna končí grafický dohled v souvislosti s novou grafikou časopisu 
5. Návrh témat do časopisu 3-2020 s distribucí 28.2. 2020 

Slovo starosty + obsah – 1 strana 
Zprávy z Rady MČ Praha-Čakovice – 1 strana 
Bylo – Masopust v Třeboradicích – 15. 2. - 1 strana 
YouTube – 1 strana 
Téma – Fond solidarity – 2 strany 
Historie – Kronikářské perličky – 2 strany 
Rozhovor  - Veronika Žofáková – Camerata – 2 strany 
Školství – aquaponická laboratoř – náhradní témata : MŠ, Gympl – 1 až 2 strany 



Sport – 2 strany 
Otázky a odpovědi – 2 strany 
Kalendář – 1 strana 
Hlasování : Pro – 3, Zdržel se-0, Proti-0 
Návrh témat byl přijat 

 
Diskuse : V rámci diskuse bylo debatováno o tématech s paní redaktorkou. 

 
Zasedání ukončeno ve 21.00 hod. 

 
Zápis provedla Michaela Kubernatová 

 


